



10/01/2019

Subject: Re-registration for existing students & New admission for siblings of existing students

Dear Parents,

We would like to take this opportunity to thank you for your support during the academic year 2018-2019. We are forging ahead with the current times and keeping abreast with formulating a better system of education to ensure the best future prospects for your children.

In preparation of our forthcoming expansion of the new academic year 2019-20, we have planned for the re-registration and new admission for the next academic year as follows:

Re-registration from KG 1 to GRADE 11 only:

We require an indication of returning students for the next academic year 2019-2020 (KG1 to Gr11 only). Re-registration will be confirmed by the payment of **AED 500 + 3 post dated cheques (5th Aug 2019, 5th Dec 2019, 5th March 2020), latest by 31st of January 2019. If it is not done before the last date you may lose your seat in the school. This amount will be deducted from the School fees for the next academic year **and not refundable** under any circumstances.**

Any students who have an outstanding balance from 2018-2019 must be cleared on/before re-registration.

Sibling priority for New Admission

New registration of existing students' siblings will begin on 1st February 2019 and closed on 14th February 2019.

New registration for KG1 to Grade 11 should register online for Assessment/Entrance test at:-

www.bips.ae or <http://bips.fortidyndns.com:81/>

Please find attached payment and fee structure for the reference

Ms. Eileen Patricia Rae
Principal



الموضوع : إعادة التسجيل للعام الدراسي القادم 2020/2019 م

2019/01/10

الأهالي الكرام ،

نود أن نشكركم على دعمكم وتعاونكم طوال العام الدراسي .

ويسرنا أن نعلمكم بأننا مستمرين بمواكبة التطورات للوصول إلى تحقيق أفضل المستويات من التعليم لضمان مستقبل أفضل لأولادكم ، وعليه فإن باب التسجيل مفتوح في المدرسة للعام الدراسي الجديد 2019/2020 م على النحو الآتي :

• **إعادة التسجيل من الروضة الأولى إلى الصف الحادي عشر فقط :**

- لمن يرغب في إعادة التسجيل من الأهالي الكرام الحضور للمدرسة ودفع رسوم إعادة التسجيل 500 درهم + 3 شيكات بتواريخ مؤجلة (5 أغسطس 2019) (5 ديسمبر 2019) (5 مارس 2020) وذلك لحجز مقعد الطالب على أن يكون ذلك في موعد أقصاه 2019-01-31 قبل فتح باب التسجيل للطلبة الجدد ، وإذا لم يتم التسليم في الموعد المحدد سيفقد الطالب مقعده في المدرسة ، مع العلم أن رسوم التسجيل ستحتسب من أقساط السنة الدراسية القادمة حيث أن هذا المبلغ غير قابل للاسترداد في أي حال من الأحوال .

• **التسجيل الجديد:**

سيتم فتح باب التسجيل الجديد للإخوة من تاريخ (1 فبراير 2019) وحتى تاريخ (14 فبراير 2019) فقط للصفوف من (الروضة الأولى إلى الصف الحادي عشر) وعليه يمكنكم التسجيل لأداء اختبار القبول قبل تاريخ 2019/02/14 .

يمكن استخدام الروابط الآتية للقيام بعملية التسجيل :

www.bips.ae or <http://bips.fortidyndns.com:81/> before 14th February 2019.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،،،



مديرة المدرسة

إيلين باتريسيا راي



مرفق لكم جدول يوضح الرسوم المدرسية للعام الدراسي القادم 2020-2019.